
"Utilitzen una llengua rica per 
construir un país inexistent" 
Bauzá visita Lleida i mostra el seu suport a Burrel 
L1eida 
JUDIT CASTELLA 

Matí de dilluns pero e/s ritmes 
interns d'un partit van com un 
divendres a última hora. A Ciuta
dans, a més, els tempos s'accele
ren per una crisi que escala posi
cions enlloc d'apaivagar-se. Pero 
I'activitat frenética sembla que 
camina al marge de I'estira-i-ar
ronsa entre Ángeles Ribes i Maria 
Burrel. Burrel coordinava ahir una 
jornada sobre els fons Next Ge
neration, on hi participava també 
José Ramón Bauzá, expresident 
del Govern Balear pel PP i ara eu
rodiputat per Ciutadans. 

L'agenda I'obliga a absentar-se 
una estona de la jornada per 
atendre una reunió d'eurodipu
tats. · Quan acaba, comenl;a I'en
trevista. En catala. "Jo I'he fet en 
mallorquí", puntualitza. Pregun
tar-Ii si considera que I'entrevista 
I'havíem fet en dues lIengües di-

ferents era obligatori després que 
afirmés, fa un temps, que cata la, 
valencia i mallorquí no són la ma
teixa lIengua. I ho manté mentre 
assegura que "el problema és que 
els independentistes i els sobira
nistes el que fan és utilitzar una 
lIengua rica per construir un pa
ís inexistent que són els Pa"lsos 
Catalans. Nosaltres som espa
nyols i estem orgullosos de ser 
espanyols, mallorquins i catalans. 
Pero no és acceptable construir 
un país amb una lIengua, sobre
tot quan no existeix". 

La lIengua, dones, continua 
sent un deis cavalls de batalla 
de Cs, partit que ha vist com ha 
passat de tenir forl;a en el Go- -
vern d'Angel Ros, de ser el partit 
més votat a Catalunya i de tenir 
nombrosos diputats al Congrés 
a debilitar-se. Assegura que han 
fet autocrítica: "Hem assumit que 
ens hem equivocat en aquests 
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processos electorals i així ens ho 
han dit els ciutadans". Bauzá afir
ma que "hem fet una autocrítica 
interna i s'han produ"lt canvis". 
La crisi entre Ribes i Burrel obliga 
els altres representants a posicio
nar-se. "Sense cap tipus de dubte 

el suport és total i absolut per a 
Maria Burrel", exposa. Bauzá és 
a Lleida per parlar deis fons eu
ropeus, que considera que s'han 
d'aprofitar "per poder ajudar a 
tot un sector economic que ha 
patit durant la pandémia". 


